
Referat af Afdelings bestyrelsemøde, den 1. februar kl. 19.00 
Deltagere: Hanne, John, Jette og Eva  

1. Opfølgning på møde med Eske omkring indsigt i vores økonomi/
vedligeholdelsesplaner/henlæggelser 


1. Status på igangsættelse af opgaver


1. Parkeringspladser - der arbejdes på 2 pladser ved bedet


2. Lys på stierne - Eske indhenter 3 tilbud


3. Økonomien på vandskaden - Vi har ansøgt 
dispositionsfonden


4. El-ladestandere - Eske laver beregning - vi kan evt. gå 
sammen med afd.4 om etablering af ladestanderne


2. Husleje fra erhvervs lejemål - dette undersøges


2. Vedligeholdelsesplan / henlæggelser - Er der noget vi skal foretage os?


1. Når vi har haft havevandring i april ser vi på hvad der vil være 
hensigtsmæssigt at lave henlæggelser tilsat hvad der skal 
vedligeholdes straks


2. Ved udskiftning af vindskeder vil vi foreslå at der bruges 
vedligeholdsfrit træ (komposit)


3. Eval. af nytårskuren. Dejlig aften. 


4. Blomst til nye beboere ? Nye beboere bydes velkommen med en lille 
ting. Eva står for det.


5. Status på velkomstfolder. Ser fin ud pt. - Eva arbejder videre på den


1. Facebookgruppe - Vi prøver at introducere en ny gruppe i 
folderen - Eva arbejder videre


6. Nyhedsbrev - fint tiltag - Eva gør det færdig


7. Udkast til forretningsorden - udsættes til næste gang


8. Evt. 


1. Til orientering: Rotter igen ved nr. 27 - 29 - 31. Der er hul i 
kloaksystemet. Reparation er igangsat




2. Snak om vi måske skal lave noget socialt til sommer. Ligeledes 
blev der nævnt at et bankospil i afdelingen vil være godt. Drøftes 
på et senere møde 


3. Der er FAB møde den 13/4


Tak for et godt møde / Eva 


